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Datum 1 oktober 2020

Aan Agendacommissie

Kopie aan

Van Jan Bouke Zijlstra 0572-347764

Onderwerp Vergaderen en corona

Door de nieuwe coronamaatregelen die het kabinet heeft afgekondigd, maar ook binnen de bestaande 
richtlijnen, is het nodig om met elkaar de gevolgen daarvan te bespreken.

Indeling raadzaal
Uit reacties van raadsleden en collegeleden blijkt dat, in verband met de coronamaatregelen, de huidige indeling 
van de raadzaal niet voldoet. 
Voordat tot herinrichting wordt overgegaan, is het belangrijk om van u te vernemen aan welke wensen de 
nieuwe indeling moet voldoen zodat de te kiezen oplossing hieraan zoveel mogelijk tegemoet komt.

In sommige gemeenten wordt gewerkt met spatschermen tussen de raadsleden. Dat zou voor ons ook een 
oplossing kunnen zijn. Iedereen kan dan weer op zijn eigen plaats zitten en ook de zichtbaarheid is goed. Deze 
oplossing past binnen de RIVM-richtlijnen. De looproutes moeten wel worden aangepast.
Hieronder een oplossing die nu voor de stembureaus wordt gemaakt, maar ook in de raadzaal toepasbaar is. 
Omdat deze schermen al gemaakt worden, leidt dat niet tot extra kosten.

Er zijn ook gemeenten die naar een externe locatie gaan maar de kosten daarvan zijn per vergadering hoog. Dat 
heeft vooral met technische aanpassingen te maken. Aanpassingen in de raadzaal zijn dan vaak goedkoper.
Facilitaire zaken is gevraagd om met een alternatief voor inrichting van de raadzaal te komen, passend binnen de 
RIVM-richtlijnen. Tijdens de vergadering wordt daarop teruggekomen. 
Gevraagd besluit: stemt u in met plaatsen van spatschermen tussen de raads- en collegeleden of wilt u een verdere 
aanpassing van de raadzaal en zo ja, wat zijn daarbij dan uw wensen.
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Digitaal vergaderen
Met de huidige apparatuur is digitaal vergaderen mogelijk. Op verzoek van de agendacommissie (vergadering 
van 24 augustus) wordt ook hybride vergaderen mogelijk.  Een deel van de deelnemers is dan fysiek aanwezig en 
bijv. insprekers kunnen dan digitaal aan de vergadering deelnemen.
De noodzakelijke aanpassing van de apparatuur vindt plaats op 2 oktober en kan daarna getest worden en 
kunnen handleidingen gemaakt worden.
Voor het houden van digitale vergaderingen zijn nog geen afspraken gemaakt. Een voorbeeld uit van de 
gemeente Zevenaar is bijgevoegd, die het in de vorm van een verordening heeft gegoten.

Gevraagd besluit: wilt u de komende periode digitaal vergaderen of fysiek blijven vergaderen met aanpassing van de 
raadzaal.

Publiek en insprekers
Op grond van de huidige richtlijnen zijn bijeenkomsten mogelijk tot maximaal 30 personen. Raadsvergaderingen 
zijn daarvan uitgezonderd maar in het verlengde van de eerdere werkwijze kan publiek de vergaderingen via de 
livestream volgen. Insprekers kunnen hun bijdrage mailen  of via een hybride vergadering aan een rond de 
tafelgesprek deelnemen. 

Gevraagd besluit: stemt u in met het vergaderen zonder publiek

Pers
Binnen de RIVM-richtlijnen is het in de vorige periode ook mogelijk gebleken dat pers aanwezig is. Dat past ook 
bij het openbare karakter van de raadsvergaderingen en de vrijheid van nieuwsgaring. 

Gevraagd besluit: stemt u in met de mogelijke aanwezigheid van de pers

Bijlage: voorbeeld vergaderafspraken gemeente Zevenaar


